
Zasedání Kolejní rady Koleje Komenského 
 
 
 
Zasedání Kolejní rady se uskutečnilo dne 28. května 2015 ve 20 hod ve vstupní hale Koleje 
Komenského. 
 
 
Přítomní členové: Michaela Nekardová, Anastasia Rayanova 
 
 
Program: 
 

1. Schválení programu. 
2. Schválení předchozího zápisu. 
3. Zhodnocení oprav v přízemí koleje v souvislosti se zřízením pracoviště Odboru azylové a 

migrační politiky (OAMP) Ministerstva vnitra v budově Koleje Komenského.  
 
 
Průběh jednání: 
 

1. Program jednání byl schválen. 
2. Zápis z 2. dubna 2015 byl schválen. 
3. Dne 25. května se na Komenského uskutečnila schůzka KR s Mgr. Miroslavou Hurdovou, 

vedoucí Útvaru ubytovacích služeb KaM, jejímž cílem bylo zhodnocení oprav v přízemí 
koleje. Podle slibu vedení KaM práce proběhly rychle a jejich negativní dopad na 
ubytování studentů byl malý. KR však není příliš spokojena s kvalitou prací a jejich 
rozsahem. Místnost, do které byla přemístěna studovna, zůstala bez opravy, posilovna má 
původní nevyhovující podlahu a nebyla dovybavena. Jídelna je jako celek pěkná, KR má 
ale výhrady k vymalování, které není provedeno kvalitně – křivý přechod od bílého stropu 
k sytě růžovému nátěru stěn, barva nátěru navíc byla zvolena v rozporu s výběrem KR. 
Umělé květiny na stolcích KR pokládá za nevkusné a bude požadovat jejich odstranění. 
Prádelna v suterénu je přijatelná, požadavek KR na odstranění klecí na pračky byl 
akceptován. Paní Miloslava Strnadová, vedoucí Koleje Komenského, sdělila KR, že jako 
důvod pro nedokončení oprav vedení KaM uvádí nedostatek finančních prostředků. 
Z tohoto důvodu nebudou pořízeny ani slíbené mopy, židle a mikrovlnky, které KR bez 
úspěchu požaduje již několikátý rok po sobě. KR se shodla, že takový přístup je 
neakceptovatelný a projedná tuto věc na nadcházejícím Grémiu. 

 
 
 
       Zapsala: Michaela Nekardová  


